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Min högt älskade dotter, Jag ber alla Kristna i varenda del av världen att öka tiden de ägnar i bön, för 

makten att besegra synden som stryper världen och som bringar lidande och varenda typ av svårighet i 

dess kölvatten.  

Synden kan bli förstörd genom böner. Böner är det mest kraftfulla vapen gentemot ondska och ju mer ni 

vänder er till Mig, er Jesus, desto mer kan Jag besegra Min motståndare. Medan Jag inte ställer några 

krav på er, som tynger era hjärtan, ber Jag bara att ni kallar på Mig för att hjälpa syndare att undvika 

ogudaktigheten, som kan dyka upp inuti deras hjärtan när som helst.   

Satans kraft är vid en punkt när de med utan tro eller tro på Gud, är lättpåverkade av honom. Han 

sporrar dem och frestar dem vid varje tillfälle. Människan, i Satans ögon, är en spegelbild av Gud, Som 

Skapade människan i Sin Egen Avbild. Satan hatar varenda enskild mänsklig varelse med en intensitet 

som skulle få er att tappa andan. . Det är bara människan som alert till hans taktik som kan se Sanningen 

när ondska tar många former. Bara människan som är öppen till Guds Ord- som älskar och känner 

Honom- kan avvärja bedragarens inflytande genom bönens kraft.  

Böner skrämmer den onde och försvagar greppet han håller över mänskligheten. Bönen är mer kraftfull 

än ett svärd som är använt i strid, för det sårar inte enbart fienden utan förstör honom. 

 

Er Jesus 

 


